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El respecte a la idiosincràsia i les
particularitats dels petits estats,
principi que ja preveu el tractat
de la Unió. 

Fins ara el Govern no s’ha impli-
cat en el futur de Sant Julià. Cal
més suport del Govern a la pa-
rròquia, no tan sols en l’àmbit de
la promoció turística i comercial. 

No és la solució per millorar la
sostenibilitat del sistema de pen-
sions. A Andorra hi ha molts tre-
balladors amb feines físiques
com, per exemple, en la cons-
trucció. Retardar-los l’edat de ju-
bilació als 67 anys seria injust.   

Cal trobar un lloc per a la resi-
dència universitària, però el Prat
Gran s’ha de mantenir com a es-
pai públic. No hi ha espais verds
al centre de Sant Julià.   

Cal més implicació del Govern
per impulsar el desenvolupament
turístic i comercial de la parrò-
quia de Sant Julià. 

No hi ha una única mesura per
solucionar el problema. Cal més
implicació pública per construir
habitatge de lloguer a preu asse-
quible.

Sí. És la via principal d’accés al
país i actualment ha de suportar
un nivell de trànsit massa alt. 

Sí. Sant Julià ha de disposar de
carreteres secundàries dignes.  

Ja ho hauria d’haver estat l’ante-
rior. Sí, aquesta ha de ser la le-

gislatura de la despenalització de
l’avortament. 

Més enllà de les diferències ideo-
lògiques, cal reconèixer que ter-
ceravia ha estat un actor impor-
tant en la política al Consell
General els últims anys, amb una
visió de país i de parròquia.
Aquestes eleccions estan molt
obertes a Sant Julià. El vot orfe
de terceravia segurament deter-
minarà el resultat final.     
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ELECCIONS GENERALS SANT JULIÀ DE LÒRIA

omplin els carrers i places de
gent. Sant Julià de Lòria en el
passat era una parròquia molt
maca i plena de vida. Era un re-
ferent tant per als andorrans
com per als visitants.   

Desbloquejar el mercat immobi-
liari, sobretot el de pisos desti-
nats al lloguer, i construir pisos
de lloguer a un preu que sigui
assequible per a la majoria de la
població. 

Sí, és una obra necessària. Fa
anys que demanem que s’acabi
el vial per evitar el col·lapse cir-
culatori a Sant Julià de Lòria.

Cada administració ha d’assumir
les seves competències en aquest
punt, que ja estan definides per
llei, i actuar en conseqüència.  

La qüestió de l’avortament és
molt delicada.

Serà positiu per a Andorra Enda-
vant perquè pensem que ens be-
neficiarà a les urnes. Així ho es-
perem. 

Sí. El model de la Unió Europea
no està adaptat a Andorra. 

Caldria posar Naturland en con-
cessió amb l’obligació per con-
tracte de mantenir l’equip de
professionals que hi treballen ac-
tualment. La concessió generaria
diners per al comú per desenvo-
lupar projectes que permetrien
millorar la qualitat de vida dels
lauredians.   

No, no hi estic d’acord. 

No. No podem perdre el Prat
Gran com a espai públic per a
tots els lauredians per fer-hi una
residència universitària. 

En primer lloc cal embellir el
centre de la parròquia per fer-lo
més atractiu i agradable per a to-
t hom. I, paral·lelament, organit-
zar fires, mercats i esdeveni-
ments al llarg de l’any que
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